
Z A P I S N I K 
 

 sastavljen dana 01.03.2024. godine na sjednici Upravnog vijeća Dječjeg vrtića Pčelica 
Bisag. 
 Sjednicu je sazvao predsjednik Upravnog vijeća Stjepan Šafran putem elektroničke 
pošte Pozivom KLASA: 601-01/24-01/09, URBROJ: 2186-181-23-1 od 27.02.2024. godine. 
 
 Sjednici su prisutni svi članovi Upravnog vijeća: 

1. Stjepan Šafran, predsjednik, 
2. Marija Šafran Tir, potpredsjednica, 
3. Marko Futač, voditelj zapisnika, 
4. Ana Marija Vrščak, 
5. Andreja Podoljnjak. 

 
Ostali prisutni: 

1. Martina Hrupec, ravnateljica. 
 
Sjednicu otvara predsjednik Upravnog vijeća Stjepan Šafran, konstatira da postoji 

kvorum za donošenje pravovaljanih odluka i potvrđuje da su svi članovi Vijeća primili 
materijale za sjednicu poslane putem elektroničke pošte. 

Predsjednik predlaže sljedeći dnevni red: 
 

D N E V N I   R E D 
 

1. Verifikacija zapisnika s prethodne sjednice Upravnog vijeća, 
2. Godišnji izvještaj o izvršenju Financijskog plana DV Pčelica Bisag za 2023. godinu, 
3. Izmjene i dopune Pravilnika o radu Dječjeg vrtića Pčelica Bisag, 
4. Donošenje Odluke o raspisivanju natječaja za odgojiteljicu na određeno vrijeme, 
5. Ostala pitanja i prijedlozi. 

 
 Dnevni red je jednoglasno prihvaćen. 
 

Toč. 1) 
Verifikacija zapisnika s prethodne sjednice Upravnog vijeća 

 
 Nema primjedbi na zapisnik sa sjednice Upravnog vijeća održane 02.01.2024. godine 
elektroničkim putem. Predsjednik daje zapisnik sa sjednice održane 02.01.2024. godine na 
glasanje. 
 
 ZAKLJUČAK: Zapisnik sa sjednice Upravnog vijeća održane 02.01.2024. godine 
je prihvaćen jednoglasno. 
 

Toč. 2) 
Godišnji izvještaj o izvršenju Financijskog plana DV Pčelica Bisag za 2023. godinu 

 
 Predsjednik obrazlaže prijedlog Godišnjeg izvještaja o izvršenju Financijskog plana. 
Uz prijedlog Godišnjeg izvještaja svi članovi vijeća su primili i Obrazloženje Godišnjeg 
izvještaja. Glavni ostvareni prihodi u Godišnjem izvještaju su sredstva od Općine Breznica te 
od roditelja i drugih općina, a glavni rashodi se odnose na plaće i prehranu. 
 Predsjednik otvara raspravu o ovoj točci dnevnog reda. Nema pitanja ili primjedbi u 
vezi ove točke dnevnog reda. 
 Predsjednik daje prijedlog Godišnjeg izvještaja o izvršenju Financijskog plana DV 
Pčelica Bisag za 2023. godinu na glasanje. 
 
 ZAKLJUČAK: Godišnji izvještaj o izvršenju Financijskog plana DV Pčelica 
Bisag za 2023. godinu je prihvaćen jednoglasno. 



 
Toč. 3) 

Izmjene i dopune Pravilnika o radu Dječjeg vrtića Pčelica Bisag 
 
 Predsjednik obrazlaže prijedlog Izmjena i dopuna Pravilnika o radu. Člankom 1. 
Izmjena i dopuna mijenja se trajanje godišnjeg odmora iz Pravilnika o radu, člankom 2. 
usklađuje se visina osnovice plaće s osnovicom za službenike i namještenike, člankom 3. 
određuju se novi koeficijenti za zaposlene, člankom 4. novi iznosi novčanih pomoći 
radnicima, a člankom 5. novi iznosi jubilarnih nagrada. 
 Predsjednik objašnjava da su predloženi koeficijenti za zaposlene iz članka 3. nešto 
manji od onih određenih novom Uredbom Vlade. Ako bi se primjenjivali puni koeficijenti iz 
nove Uredbe s novom osnovicom, to bi dovelo do plaće ravnateljice koja bi bila veća od 
najveće moguće plaće općinskog načelnika. Stoga se prijedlogom predlažu nešto manji 
koeficijenti, ali koji će svejedno dovesti do rasta plaća od oko 32% za sve zaposlene u vrtiću. 
U vezi novih koeficijenata održan je i sastanak sa zaposlenicima vrtića. 
 Predsjednik otvara raspravu o ovoj točci dnevnog reda. U raspravi sudjeluju 
predsjednik, ravnateljica, potpredsjednica Marija Šafran Tir i  vijećnica Ana Marija Vrščak. 
 Predsjednik daje prijedlog Izmjena i dopuna Pravilnika o radu Dječjeg vrtića Pčelica 
Bisag na glasanje. 
 
 ZAKLJUČAK: Izmjene i dopune Pravilnika o radu Dječjeg vrtića Pčelica Bisag 
su prihvaćene jednoglasno. 

 
Toč. 3) 

Donošenje Odluke o raspisivanju natječaja za odgojiteljicu na određeno vrijeme 
 
 Ravnateljica obrazlaže da je pripravnica koja je bila zaposlena otišla u drugi vrtić. 
Stoga je potrebno zaposliti novu odgojiteljicu kao zamjenu do povratka odgojiteljice s 
porodiljnog dopusta. 
 Ana Marija Vrščak dodaje de će biti teško naći odgojitelja za tako kratki rok te da bi 
trebalo tražiti dadilju. Ravnateljica odgovara da je i zapošljavanje dadilje moguće ovisno o 
tome tko se javi na objavljeni oglas. 
 Nema drugih pitanja ili primjedbi u vezi ove točke dnevnog reda te predsjednik daje 
prijedlog Odluke o raspisivanju natječaja za odgojiteljicu na određeno vrijeme na glasanje. 
 
 ZAKLJUČAK: Odluka o raspisivanju natječaja za odgojiteljicu na određeno 
vrijeme je prihvaćena jednoglasno. 

 
Toč. 5) 

Ostala pitanja i prijedlozi 
 

 Ravnateljica obavještava Vijeće o planiranim aktivnostima u vrtiću. Među ostalim 
planira se predstava i izlet, a 5. travnja i proslava pete obljetnice početka rada vrtića. 
Ravnateljica koriti ovu priliku da pozove članove Vijeća na proslavu obljetnice. 
 Predsjednik obavještava Vijeće da je pri kraju izrada projektne dokumentacije za novi 
područni vrtić u Breznici. Po izradi projekta slijedi ishođenje građevinske dozvole i javna 
nabava za radove na izgradnji objekta. 
 
 Dovršeno u 18:30 sati. 
 
 
Voditelj zapisnika            Predsjednik 
    Marko Futač        Upravnog vijeća 
            Stjepan Šafran 


